
Jegyzőkönyv

Készült:  Valkó Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 2012. április 17-én 16.00 órakor 
tartott képviselő-testületi ülésén. 

Jelen vannak: Sziráki Szilárd polgármester, Bogács Attila József képviselő, Máté Mária képviselő, 
Mészáros  Gábor  képviselő,  Szira  József  képviselő,  Tusor  László  képviselő,  dr.  Filipsz  Andrea 
jegyző, Várnai Gyula Béla VRNÖ elnök

Igazoltan távol van: Pál Tibor képviselő

Sziráki  Szilárd  polgármester  nagy tisztelettel  és  szeretettel  köszönt  mindenkit.  Megállapítja,  a 
testületi ülés határozatképes, a megválasztott  6 képviselőből  5 fő jelen van,  Várnai Gyula Béla 
VRNÖ elnök később fog érkezni.    
Jegyzőkönyvvezetőnek  javasolja  Farkasné  Széles  Ritát,  illetve  a  soron  következő  jegyzőkönyv 
hitelesítőnek Tusor László és Bogács Attila József képviselőt.

A képviselő-testület a polgármester javaslatával egyhangúlag egyetért.

Sziráki Szilárd polgármester közli, hogy a meghívóval kiküldött napirendi pontokra tesz javaslatot 
azzal  a  kiegészítéssel,  -  mivel  menet  közben  megérkezett  a  csatorna-szennyvíz  beruházási 
projektükhöz a csatornahálózattal kapcsolatos  NFÜ állásfoglalás, illetve tanúsítvány,  azt szeretné 
felvetetni   a napirendi  pontok közé a második pontba,  -  Döntés a VVZS Szennyvíz beruházási 
projekt csatornahálózat építésével kapcsolatban címmel, a többi pedig változatlan maradna, és az 
egyebekben még szólni kíván.  A polgármester ismerteti a testületi ülés napirendi pontjait.

NAPIRENDI PONTOK:

1./ Tájékoztató a lejárt határidejű testületi határozatokról.

2./ Döntés a VVZS Szennyvíz beruházási projekt csatornahálózat építésével kapcsolatban 

3./Valkó Nagyközség Önkormányzat 2011. évi költségvetés előirányzat módosítása 

4./  Valkó Nagyközség Önkormányzat költségvetésről szóló rendelet módosítása

5./ Valkó Nagyközség Önkormányzatának vagyonrendelete (vitaanyag)

6./ Valkó Nagyközség belső ellenőrzésről szóló 2011. éves összefoglaló jelentés

7./Tájékoztatás az Isaszegen megrendezésre került önkormányzati és víziközmű üzemeltetői 
tanácskozásról

8/. Lakossági kérés gyermekorvos működésére

9./  Mészáros Sándor Valkó, Rákóczi u. 23. jelzálog bejegyzés összegére kamatmentes részletfizetés 
kérése

10./ Egyebek
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Sziráki Szilárd polgármester kéri, hogy aki a változtatással, az új napirend felvételével, illetve az 
ismertetett napirendi pontokkal egyetért, kézfeltartással jelezze.

A képviselő-testület – a polgármester javaslatával egyetértve – 6 igen szavazattal 0 ellenében az 
alábbi határozatot hozza:   

Valkó Nagyközség Önkormányzat
Képviselő-testület
14/2012.(IV.17). számú határozata:

Valkó Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete  
6 igen szavazattal az új napirend felvételével egyetért, 
- Döntés a VVZS Szennyvíz beruházási projekt 
csatornahálózat építésével kapcsolatban - illetve az 
ismertetett napirendeket egyhangúlag elfogadja.

Határidő: azonnal
Felelős: polgármester

A NAPIREND TÁRGYALÁSA 

1./ Tájékoztató a lejárt határidejű testületi határozatokról
Előterjesztő: Sziráki Szilárd polgármester

Sziráki Szilárd polgármester közli, mindenki előtt ismeretes, hiszen aki itt  volt testületi ülésen, 
nem  túl  hosszú  ez  az  anyag,  ezek  nagy  részét  teljesítették,  másik  része  folyamatban,  illetve 
egyeztetés  alatt  van.  Jól  tükröződik  belőle,  hogy a  következő  időben  még  esetlegesen  milyen 
feladatok várnak rájuk. Többnyire a megváltozott jogszabályi környezet miatt tették függőpályára, 
de folyamatosan foglalkoztak a feladattal és a soron következő ülések bármelyikén előjöhetnek ezek 
a témák, gondol itt pl. a temető rendeletre.  Megkérdezi, hogy ezzel kapcsolatban van-e kérdés, 
hozzászólás.  Elmondja, hogy ezt rendszeresíteni fogják, mikor elhaladtak egy negyedévet, vagy 
egy bizonyos időszakot, ilyen kivonatolást fognak tenni. 

A  képviselő-testület  a  polgármester  tájékoztatóját  a  lejárt  határidejű  testületi  határozatokról 
tudomásul vette.

2./   Döntés a VVZS Szennyvíz beruházási projekt csatornahálózat építésével kapcsolatban   
Előterjesztő: Sziráki Szilárd polgármester

Sziráki Szilárd polgármester elmondja, hogy a határozati javaslatban minden le van írva. Közli, 
hogy az Előkészítő bizottság, a Döntőbizottság tárgyalta, az ajánlattevőknek az ajánlatait megnézte, 
közbeszerzési  szakértők  és  a  PIU csapat  szakértőinek  bevonásával.  Mindezek  után  történt  egy 
hiánypótlás  a  leadott  anyagokkal  kapcsolatban,  majd  döntés  kell,  hogy  szülessen.  Az  előzetes 
döntést  el  kellett  küldeniük  a  Nemzeti  Fejlesztési  Ügynökség  Közbeszerzési  Felügyeleti 
Főosztályához, ahol a döntésről közbeszerzési szabályossági  tanúsítványt küldenek meg.  Leírják, 
hogy mekkora volt a közbeszerzés becsült értéke, és a négy ajánlattevő milyen ajánlati árakat adott 
rá. Ennek egy kivonatolása a határozati javaslat is, ahol le van írva, hogy melyik konzorcium a 
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győztes,  ki  a  második,  illetve  harmadik,  aki  a  legjobb  ajánlatot  adta,  illetve  kit  zártak  ki  az 
eljárásból.  Az  A-S-H  Csatornaépítő  Konzorcium  lett  a  győztes,  ő  adta  a  legjobb  árajánlatot, 
1.690.835.758.-  Ft+ÁFA,  a  második  legjobb  ajánlat  a  PS-Vácszentlászló  SZVCS  Konzorcium 
1.754.766.726.-  Ft+ÁFA-val,  a  COLAS-ALTERRA  Zrt.  is  érvényes  ajánlatot  adott  be, 
2.149.996.376.-  Ft+ÁFA-t és a Gebrüder Haider Kft.  pedig kizárásra került.  Megkérdezi,  hogy 
ezzel kapcsolatban van-e kérdés, hozzászólás.  Amennyiben nincs, javasolja, hogy aki egyetért a 
határozati javaslattal kézfeltartással jelezze.

A képviselő-testület – a polgármester javaslatával egyetértve –  6 igen szavazattal 0 ellenében az 
alábbi határozatot hozza:   

Valkó Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testület
15/2012.(IV.17). számú határozata:

Valkó  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  a  FIDIC  Piros  könyv  szerinti 
egyösszegű átalányáras  típusú fővállalkozási  szerződés  a  Vácszentlászlói  agglomeráció -  Valkó, 
Vácszentlászló,  Zsámbok  -  szennyvízelvezetése  kivitelezésére  kiírt  nyílt  közbeszerzési  eljárás 
ajánlattételi  felhívására  beérkezett  ajánlatokat  a  Bíráló  Bizottság  javaslata  alapján  az  alábbiak 
szerint értékelte:
A Képviselő-testület  megállapítja,  hogy az alábbi  érvényes  ajánlatot  benyújtó  ajánlattevők – az 
ajánlati  felhívásban  meghatározott  pénzügyi  és  gazdasági,  valamint  műszaki,  illetőleg  szakmai 
szempontok alapján – alkalmasak a szerződés teljesítésére.

- A-S-H Csatornaépítő Konzorcium (1138 Budapest, Karikás Frigyes u. 20.)
/A-Híd  építő  Zrt.  (1138  Budapest,  Karikás  Frigyes  u.  20.)  közös  ajánlattevő  és 
SWIETELSKY Magyarország Kft. (1117 Budapest, Irinyi József u. 4-20.) közös ajánlattevő, 
valamint Hajdú és Társai Kft. (1031 Budapest, Áldomás u. 22.) közös ajánlattevő/

- PS-Vácszentlászló SZVCS Konzorcium (2100 Gödöllő, Kenyérgyári út 1/e.)
/PENTA Általános Építőipari Kft. (2100 Gödöllő, Kenyérgyári út 1/E.) közös ajánlattevő és 
SADE-Magyarország  Mélyépítő  Kft.  (1117  Budapest,  Budafoki  út  72-74.)  közös 
ajánlattevő/

- COLAS-ALTERRA Zrt. (1103 Budapest, Sibrik Miklós u. 30.)

A Képviselő-testület  megállapítja,  hogy az  ajánlati  felhívásban  meghatározott  bírálati  szempont 
alapján a jelen közbeszerzési eljárásban a nyertes ajánlattevő az A-S-H Csatornaépítő Konzorcium / 
A-Híd  építő  Zrt.  (1138 Budapest,  Karikás  Frigyes  u.  20.)  közös  ajánlattevő  és  SWIETELSKY 
Magyarország Kft. (1117 Budapest,  Irinyi József u. 4-20.) közös ajánlattevő, valamint Hajdú és 
Társai Kft. (1031 Budapest, Áldomás u. 22.) közös ajánlattevő/ lett.

A Képviselő-testület  megállapítja,  hogy az  ajánlati  felhívásban  meghatározott  bírálati  szempont 
alapján  jelen  közbeszerzési  eljárásban  a  nyertes  ajánlattevőt  követő  legkedvezőbb  ajánlatot  a 
PENTA PS-Vácszentlászló SZVCS Konzorcium /PENTA Általános Építőipari Kft. (2100 Gödöllő, 
Kenyérgyári  út  1/E.)  közös ajánlattevő és SADE-Magyarország Mélyépítő Kft.  (1117 Budapest, 
Budafoki út 72-74.) közös ajánlattevő/ adták.

A Képviselő-testület  fenti  közbeszerzési  eljárást  lezáró  döntésének  meghozatalakor  figyelembe 
vette,  hogy  a  Nemzeti  Fejlesztési  Ügynökség  Közbeszerzési  Felügyeleti  Főosztálya  a 
Vácszentlászlói  agglomeráció  –  Valkó,  Vácszentlászló,  Zsámbok  –  Szennyvízelvezetésének 
kivitelezése  KEOP-1.2.0/2F/09-2010-009  projektszámú  közbeszerzési  eljárásra  vonatkozó 
szabályossági  tanúsítványt  kiadta  azzal,  hogy  a  közbeszerzési  eljárás  bírálati  szakaszának 
lefolytatása megfelelt a Kbt. rendelkezéseinek.
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Határidő: azonnal
Felelős: polgármester

Sziráki Szilárd polgármester ismerteti,  hogy 2012. május 2-ra lett kitűzve a projekt esemény a 
csatorna kivitelezés szerződésével kapcsolatban, de azt megelőzi a holnapi  napon a mai döntésük 
megerősítésével az eredményhirdetési ceremónia. 

3./Valkó Nagyközség Önkormányzat 2011. évi költségvetés előirányzat módosítása 
Előterjesztő: Sziráki Szilárd polgármester

Sziráki  Szilárd polgármester  tájékoztatja  a  jelenlévőket,  hogy ez  tulajdonképpen az  elmúlt  év 
lezárása,  amelyhez  az  előirányzat  módosítása  kapcsolódik,  valamint  az  ahhoz  szükséges 
rendeletmódosítás  is.   Közli,  hogy a  pénzügyi  osztály tételesen leírta  az  előterjesztésben,  hogy 
mennyivel módosul a bevételi, illetve a kiadási főösszeg, mennyivel emelkedett, és tételesen írja a 
kiadási  és  bevételi  oldalon.  A korrekciós  számokat  végig  lehet  követni.  A Pénzügyi  Bizottság 
ismeretei szerint tárgyalta az előirányzat módosítását és ahhoz kapcsolódó rendeletet.  Megkérdezi, 
hogy ezzel kapcsolatban van-e kérdés, hozzászólás.  Amennyiben nincs, javasolja, hogy aki egyetért 
Valkó  Nagyközség  Önkormányzat  2011.  évi  költségvetés  előirányzatának  módosításával, 
kézfeltartással jelezze.

A képviselő-testület – a polgármester javaslatával egyetértve –  6 igen szavazattal 0 ellenében az 
alábbi határozatot hozza:   

Valkó Nagyközség Önkormányzat 
Képviselő-testület
16/2012.(IV.17). számú határozata:

Valkó Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-
testülete 6 igen szavazattal Valkó Nagyközség 
Önkormányzat 2011. évi költségvetés előirányzatának 
módosítását elfogadja.

Határidő: azonnal
Felelős: polgármester

4./  Valkó Nagyközség Önkormányzat költségvetésről szóló rendelet módosítása
Előterjesztő: Sziráki Szilárd polgármester

Sziráki Szilárd polgármester kéri, hogy aki az előző napirendi ponthoz tartozó rendelet módosítás 
tervezetet elfogadja és támogatja kézfeltartással jelezze.

A képviselő-testület – a polgármester javaslatával egyetértve – 6 igen szavazattal 0 ellenében az 
alábbi rendeletet alkotja:

Valkó Nagyközség Önkormányzat 4/2012.(IV.17.) számú rendelete     az önkormányzat 4/2011.(II.15.)   
évi költségvetésről szóló rendelet módosításáról
(Rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
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5./ Valkó Nagyközség Önkormányzatának vagyonrendelete (vitaanyag)
Előterjesztő: Sziráki Szilárd polgármester

Sziráki  Szilárd polgármester  elmondja,  hogy  az  előzetesen  leírt  jogszabályi  helyekre  való 
hivatkozással jegyzőasszony összefoglalta, hogy miről van szó. E mellé mellékeltek a képviselő-
társaknak   Valkó  Nagyközség  Önkormányzat  Képviselő-testületének  nemzeti  vagyonáról  szóló 
anyagot,  és  azt  szeretnék,  ha  áttekintenék.   A javasolt  összeghatárokat  és  metodikát  közösen 
alakítanák  ki.  Azért  írták,  hogy  vitaanyag,  mert  az  üggyel  foglalkozniuk  kell.  Megkérdezi,  a 
jegyzőtől,  hozzanak-e  arról  határozatot,  hogy  a  soron  következő  ülésen  a  képviselő-testület 
visszatér erre a témakörre. 

dr. Filipsz Andrea jegyző közli, hogy igen meg lehet szavaztatni a képviselő-testülettel.

Sziráki Szilárd polgármester kéri, hogy ha nincs kérdés, hozzászólás, aki egyetért azzal, hogy a 
soron  következő  ülésen  a  képviselő-testület  visszatér  Valkó  Nagyközség  Önkormányzatának 
vagyonrendeletére kézfeltartással jelezze.  

A képviselő-testület – a polgármester javaslatával egyetértve –  6 igen szavazattal 0 ellenében az 
alábbi határozatot hozza:   

Valkó Nagyközség Önkormányzat 
Képviselő-testület
17/2012.(IV.17). számú határozata:

Valkó Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-
testülete 6 igen szavazattal egyetért azzal, hogy Valkó 
Nagyközség Önkormányzat  vagyonrendeletére 
visszatér a soron következő  képviselő-testületi ülésen.

Határidő: azonnal
Felelős: polgármester

Szira József képviselő megkérdezi, hogy most nem lehetett volna-e elfogadni a rendeletet.

Sziráki  Szilárd polgármester  elmondja,  hogy  így  még  nem,  mert  dönteni  kell  majd  a 
vagyonfelosztásról. Most a kiegészített anyagban minden benne van, jól nyomon lehet követni, és 
ehhez  még  fognak  kapni  mellékleteket.  Azokban  a  mellékletekben  azok  a  forgalomképtelen 
törzsvagyon vagy üzleti vagyonrészek lesznek, amiket a különböző kategóriákba be kell sorolni, és 
amik a most átadott anyagban meghatározásra kerültek.   

6./ Valkó Nagyközség belső ellenőrzésről szóló 2011. éves összefoglaló jelentés
Előterjesztő: Sziráki Szilárd polgármester

Sziráki Szilárd polgármester gondolja, hogy mindenki elolvasta Valkó Nagyközség belső ellenőri 
2011. éves összefoglaló jelentését. Megállapításai között csak javasol bizonyos intézkedéseket. Az 
iskola vezetésével átfogják ezt  beszélni.  Önmagában a belső ellenőri  jelentést  vita  után el  lehet 
fogadni.  Megkérdezi,  hogy  ezzel  kapcsolatban  van-e  kérdés,  hozzászólás.   Amennyiben  nincs, 
javasolja, hogy aki elfogadja Valkó Nagyközség belső ellenőrzésről szóló 2011. éves összefoglaló 
jelentését, kézfeltartással jelezze.  
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A képviselő-testület – a polgármester javaslatával egyetértve –  6 igen szavazattal 0 ellenében az 
alábbi határozatot hozza:   

Valkó Nagyközség Önkormányzat 
Képviselő-testület
18/2012.(IV.17). számú határozata:

Valkó Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-
testülete  6  igen szavazattal  úgy döntött,  hogy Valkó  
Nagyközség belső ellenőrzésről szóló 2011. éves 
összefoglaló jelentését elfogadja.

Határidő: azonnal
Felelős: polgármester

 

7./Tájékoztatás az Isaszegen megrendezésre került önkormányzati és víziközmű üzemeltetői 
tanácskozásról
Előterjesztő: Sziráki Szilárd polgármester

Sziráki Szilárd polgármester úgy gondolja, hogy mindenre kiterjedő anyagot kaptak a képviselő-
társak,  hogy  miről  szól  az  új  víziközmű  szolgáltatásról  a  törvény.  Elmondja,  lehetőség  van 
összeszerveződni valamilyen gazdasági formációba más önkormányzati tulajdonú víziközművekkel 
vagy víziközmű szolgáltató  társaságokkal.  Ezt  határozta  meg az ottani  küldöttgyűlés.  Csak úgy 
működhet,  ha az ő  fizikai  lehatárolásukból  következően olyan víziközmű szolgáltatókkal  állnak 
össze,  akik értik,  érzik  és  ismerik  a  térség  problémáit  ezen a  területen is.  Közli,  hogy 50 ezer 
bekötés  alatt  nem lehet,  abban  az  esetben  az  állam fogja  megmondani,  hogy kihez  tartoznak. 
Elmondja, hogy menet közben érkezett egy kiegészítés is, ami kiosztásra került az ülés előtt. Dabas 
és  Környéke Vízügyi  Kft.  felajánlja  és  befogadja  mindazokat  az  önkormányzatokat,  vagy helyi 
települési víziközmű szolgáltatást végző társaságokat, amik kizárólag önkormányzati tulajdonban 
vannak. Ők már megajánlották ezt a lehetőséget. Ezt az anyagot környező települések is beviszik a 
képviselő-testület elé, és ebben a formában fogják majd elfogadni.  Az a határozati javaslat, amit 
beterjesztettek a szándékot erősíti  meg, nem végleges döntés abból a szempontból.  A gazdasági 
társaságba való beolvadásnak a feltételrendszeréről  még egyeztető tárgyalások fognak majd folyni. 
Látni kell, hogy ki fog belépni és ki adja a nyilatkozatát az együttműködésre.  Megkérdezi, van-e 
hozzászólás, kérdés, amennyiben nincs kéri, hogy aki a határozati javaslattal egyetért kézfeltartással 
jelezze. 

A képviselő-testület – a polgármester javaslatával egyetértve –  6 igen szavazattal 0 ellenében az 
alábbi határozatot hozza:   

Valkó Nagyközség Önkormányzat 
Képviselő-testület
19/2012.(IV.17). számú határozata:

Valkó Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-
testülete 6 igen szavazattal úgy döntött, hogy 
a viziközmű szolgáltatásról szóló 2011. évi CCIX. 
törvényben az önkormányzatokra előírt viziközmű 
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ellátási  kötelezettségüknek  egy  az  önkormányzatok  
közös tulajdonában lévő – Nagyobb Pest megyei 
területet lefedő – viziközmű szolgáltató társaság
kialakításával teljesítik.
Az érintett 26 település az átalakítás során egymással 
együttműködik  és  szélesebb  körű  együttműködési 
szándékát  fejez  ki  Monor  és  Dabas  városokkal  és 
térségeikkel.
A  jelenlegi  viziközmű  szolgáltatatást  átalakítja,  és 
jogutódlással  történő  beolvadását  határozta  el  a 
befogadó gazdasági társaságba.
Felkéri a polgármestert, hogy az érintetteket a döntésről 
tájékoztassa.
Határidő: 15 napon belül
Felelős: polgármester

 

8/. Lakossági kérés gyermekorvos működésére
Előterjesztő: Sziráki Szilárd polgármester

Sziráki Szilárd polgármester közli jó néven vette, hogy ilyen témákban is gondolkodnak az itt élő 
szülők.  A kérelem 63 aláírást  tartalmaz.  Elmondja,  hogy ez évi  költségvetésükben ilyen  jellegű 
feladatot nem terveztek be, de úgy gondolja, hogy a jövőbeni működés feltételeit  mindenképpen 
meg kell  vizsgálni az idevonatkozó jogszabályok alapján. Ismerteti  a határozati  javaslatot,  majd 
megkérdezi,  van-e hozzászólás,  kérdés,  amennyiben nincs kéri,  hogy aki  a határozati  javaslattal 
egyetért kézfeltartással jelezze. 

A képviselő-testület – a polgármester javaslatával egyetértve –  6 igen szavazattal 0 ellenében az 
alábbi határozatot hozza:   

Valkó Nagyközség Önkormányzat 
Képviselő-testület
20/2012.(IV.17). számú határozata:

Valkó Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-
testülete 6 igen szavazattal úgy döntött, hogy a 
gyermekorvosi rendelés kialakítására vonatkozó 
lakossági kezdeményezés alapján felkéri a 
polgármestert és a jegyzőt, hogy vizsgálják meg a 
gyermekorvos működtetésének lehetőségét és 
feltételrendszerét az ide vonatkozó jogszabályok 
alapján.

Határidő: folyamatos
Felelős: polgármester és jegyző
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9./  Mészáros Sándor Valkó, Rákóczi u. 23. jelzálog bejegyzés összegére kamatmentes részletfizetés 
kérése
Előterjesztő: Sziráki Szilárd polgármester

Sziráki Szilárd polgármester ismerteti Mészáros Sándor kérte, hogy Valkó, Rákóczi u. 23. számú 
ingatlanára bejegyzett 54.096.- forint jelzálog megfizetésére 12 hónapos kamatmentes részletfizetést 
engedélyezzen az önkormányzat. Ez azt jelenti, hogy egy éven keresztül 4.510.- forintot fizetne az 
önkormányzatnak.  A határozati  javaslat  azt  tartalmazza,  hogy  engedélyezik  számára  abban  az 
esetben, ha a folyamatos teljesítést időpontra megteszi, egyéb esetben a hátralévő összeget kamattal 
kell megfizetnie. Úgy gondolja, hogy ezt be lehet vállalni,  nehéz anyagi körülmények között él, 
viszont hajlandóságát mutatta, hogy ezt megfizesse. 

Szira  József képviselő  megkérdezi,  hogy  ő-e  az  a  személy,  akivel  Pocsai  Gáborék  eltartási 
szerződést kötöttek.

Sziráki Szilárd polgármester közli, hogy igen, igazából a kérés arra vonatkozott, hogy részletekben 
megfizesse, de az egy másik biztosíték, hogy akivel eltartási szerződést kötött annak kell helytállni, 
ha Sándorral valami történne. A polgármester kéri, ha nincs több hozzászólás, kérdés, aki elfogadja 
a határozati javaslatot kézfeltartással jelezze. 

A képviselő-testület  – a polgármester javaslatával egyetértve –  5 igen szavazattal  1 tartózkodás 
mellett az alábbi határozatot hozza:   

Valkó Nagyközség Önkormányzat 
Képviselő-testület
21/2012.(IV.17). számú határozata:

Valkó Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-
testülete 5 igen szavazattal úgy döntött, hogy Mészáros 
Sándor 2114 Valkó, Rákóczi u. 23. szám alatti lakos  
kérelmének helyt ad, a Valkó, Rákóczi u. 23. szám 
alatti ingatlanra bejegyzett 54.096,- Ft összegű jelzálog 
megfizetésére 12 havi kamatmentes részletfizetést 
engedélyez (havi 4.510,- Ft) azzal a feltétellel, ha 
kérelmező egy havi részlettel elmarad, úgy a hátralévő 
összeget  kamattal  együtt  kell  megfizetnie.  Felkéri  a  
polgármestert, hogy az érintettet a döntésről 
tájékoztassa.

Határidő: 15 napon belül
Felelős: polgármester

10./ Egyebek

− Zöld Híd Régió Környezetvédelmi  és  Hulladékgazdálkodási  Kft.  részéről  tájékoztatás  és   
együttműködés kérése

Sziráki Szilárd polgármester ismerteti, kérik az önkormányzatokat, hogy március 23-ig jelezzék, 
hogy  a  komplex  hulladékgazdálkodási  rendszerhez  szeretnének-e  kapcsolódni  és  ennek  a 
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közszolgáltatásának ellátásához. E-mailben visszaírt nekik, hogy érdekli őket informálisan a dolog, 
ezért ha kidolgozták a stratégiát, illetve az ehhez kapcsolódó modellt, arról tájékoztassák őket.  Ez 
nem jár semmiféle  kötelezettséggel.  Megköszönték,  hogy határidőn belül  visszajelentkeztek,   és 
érdeklődésüket nyilvánították ki, ami nem azt jelenti, hogy a döntésnek is annak kell lenni. Ismerjék 
meg  azt  a  rendszert  is,  hogy  ők  hogyan  képzelnék  el.   Tette  ezt  azért  is,  mert  a  jövőben  a 
hulladékgazdálkodással  kapcsolatos  szolgáltatásokra  vonatkozóan  a  hulladéktörvény  befogja 
azoknak  a  körét  korlátozni,  akik  végezhetnek  ilyen  tevékenységet.  Lehet,  hogy  bizonyos 
szolgáltatóktól, akiknek nincs meg a megfelelő szolgáltatói szám, lehet, hogy el fogják venni és nem 
adnak engedélyt. Azért fontos gondolkodni és megismerni a rendszer feltételeit. Az elhangzottakat 
tájékoztatásképpen mondta el az anyag mellé.

− A polgármester elmondja, hogy mivel kaptak a Gödöllői Rendőrkapitányságtól 2011 évre 
vonatkozó beszámolót, az idő rövidsége miatt nem kívánták beterjeszteni a képviselő-testület elé, 
ezért azt kérné, egyeztessenek egy májusi időpontot. Javasolja, hogy május 23. szerda 18 óra legyen 
az ülés időpontja. Valószínű azért kérik, hogy fel tudjanak készülni, a kapitány úr vagy a helyettese 
vagy a helyi KMB vezető megtisztelné a testületet a jelenlétével.  

− A polgármester megkérdezi, hogy a május 1-i időponttal kívánnak-e foglalkozni.

Szira József képviselő véleménye szerint, ha összeadják a pénzt a majálisra és kimennek, akkor is 
lesz, aki azt fogja mondani, hogy a közpénzéből szervezték az összejövetelt. Továbbá van olyan 
réteg, aki ha kijön a parkba kezdeményezi a balhét.  

Sziráki  Szilárd polgármester  közli,  az  lesz  kifelé  kommunikálva,  hogy  egyrészt  költségvetési 
paraméterek miatt, másrészt pedig a különböző leterheltségek miatt nem kívánják ezt megszervezni. 
Azt tartja lényegesnek, hogy beszéltek róla és egységes álláspont van ebben a témában.  
 
− A polgármester bejelenti, hogy megérkezett  Várnai Gyula Béla VRNÖ elnök.

− Az elmúlt  időszak eseményeiből  ismerteti,  túl  azon,  hogy elfogadták a  költségvetéseket, 
utána  megkezdték  az  önkormányzatnál  a  tavaszi  munkálatokat  a  közterületeiken.  Gépszemlét 
tartottak,  azokat  feljavították.  Menet  közben  a  Sportkör  együttműködésével  a  társasági  adóval 
kapcsolatos pályázatot határidőre leadták. A temető melletti közterületet el kezdték rendbe tenni. 
Jelentkeztek a Föld Napja szemétgyűjtési  akcióra,  ami 23-án lesz,  és 24-én fogják elszállítani a 
Magyar Közút munkatársai  az út mellett  felszedett szemetet.   Az Mszabó munkaügyi pert  kúria 
felülvizsgálta,  eredménye  megjött,  az  őket  terhelő  részt  lerendezték,  illetve  visszautalták. 
Ökopellátorok  alkalmazásán  gondolkodott  el  és  az  összes  intézménynél  kért  ajánlatot  arra 
vonatkozóan, hiszen ha annyira jó az a rendszer, csökkenteni tudják a vízdíj fogyasztását. Úgy néz 
ki, hogy lehetőség nyílik a MÁVKERT-nél 18-20 fő regisztrált munkanélküli foglalkoztatására a 
vasúti pályatestek, bozót- és fűvágására, ami most van folyamatban.  Visszaigazolta a MÁVKERT, 
hogy  fogadna  Valkóról  embereket,  ennek  a  toborzása  a  későbbiekben  fog  történni.  Vetőmagot 
vásároltak  a  Valkói  Roma  Nemzetiségi  Önkormányzattal   együtt,  ami  az  ő  részükről  1800  kg 
burgonya, hagyma, szárazbabot tartalmazott, és ezt közösen intézték. Elmondja, hogy közelmúltban 
térfigyelő kamerákra adtak be pályázatot.  Elkezdődött  a fűvágás,  és próbáltak a  közterületeiken 
virágosítani, a sportpályát leműtrágyázták, az óvoda udvarban el kezdték a rendrakást, és a nem oda 
illő  dolgok  elszállítását.  A Magyar  Államkincstárnak  volt  a  sajátos  nevelési  igényű  tanulókkal 
kapcsolatban normatíva visszafizetési felhívása, aminek a jegyzőkönyvét nem fogadták el, illetve 
méltányosságot kértek ebben az ügyben. Elmondja, hogy a holnapi napon megtörténik a Leader 
Sportpálya felújítási projekt szerződésének aláírása a vállalkozóval, majd ezek után megkezdődik az 
egyeztetés, hogy milyen munkafolyamatokat, mikor fognak elvégezni. Ezt a Leader Egyesület fogja 
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össze, öt önkormányzat van benne, és majd az önkormányzatoknak kell szerepet vállalni benne, 
egyrészt  finanszírozási  oldalról,  másrészt  pedig  biztosítani  kell  a  helyiségeket.  Közbeszerzési 
pályázat volt és döntött a döntőbizottság. A szerződést a Leader Egyesület elnökének kell aláírnia, 
nekik,  azaz  a  polgármestereknek  csak  ellenjegyezni  kell.  A polgármester  megkérdezi,  hogy az 
elhangzottakhoz van-e hozzászólás, kérdés. 

Tusor  László  képviselő  megjegyzi,  hogy  a  helyi  rendőrparancsnok,  Molnár  Miklós  úr  mikor 
bemutatkozott, megígérte, lesz egy postaláda elhelyezve valahol, hogy a lakosság elhelyezze benne 
az észrevételeit, problémáit, de még a mai napig nincs.

Sziráki Szilárd polgármester közli, hogy két hét múlva ki lett rakva a rendőrségi iroda ajtajára

Tusor László képviselő elmondja, ha már elkezdték a rendrakást, a belső udvart is rendbe kellene 
tenni,  mert  már  több  ciklus  óta  húzódik.  Hiszen  ha  ők  abba  az  irányba  mennek,  hogy rendet 
szeretnének teremteni, a saját portájukon kellene elkezdeni. Javasolja, időközönként meg kellene 
nézni a szemetest, mert funkcionál, és nemcsak építőanyaggal, hanem szeméttel is.  A polgárőrség 
körülnézhetne, hogy ki, és mit hord oda. Már megemlítették, hogy ha az önkormányzat helyi újságot 
akar kiadni körbe kellene telefonálni a képviselőket, hogy van-e valami mondanivalójuk, amit meg 
szeretnének jelentetni benne. A Valkói Sportkör is megérdemelne annyit véleménye szerint, hogy 
közöljék az újságban mikor kezdődik a tavaszi bajnokság, a tabellaállást felsorolni, hogy legyen 
benne egy kis pozitívum is.  Megkérdezi, hogy mi a helyzet a főtérrel, mert azt látják, hogy ki van 
ásva  egy  része,  és  háborús  állapotok  vannak,  továbbá  megkérdezi,  hogy  lesz-e  folytatása  a 
munkálatoknak. 

Sziráki Szilárd polgármester a kérdésekre válaszolva elmondja, hogy a belső udvar teljesen jogos 
felvetés, folyamatban van a tárgyalás a vas átvételével kapcsolatban, a tél folyamán nem volt túl 
magas  az  átvételi  ára.  Nem tudja  ennek a  jogi  részét,  hogy ezt  nekik  versenyeztetni  kell-e,  de 
utánanéznek. Közli, hogy a szemeteshez ki fog menni és megnézi, mert mostanában nem járt arra. 
Két hét alatt a harmadik lakatot vették a sorompóra. A sportújsággal kapcsolatban nem igazán tud 
mit mondani. A sportnál, aki érintve van és az ügyvezetői feladatokkal meg van bízva, az tudja, 
hogy mikor adják ki az újságot. Ezt a dolgot nem tudja saját magának címezni, mert nem az ő 
asztala. A legutóbbi alkalommal is ő írt minden külső segítség nélkül a sport részéről egy cikket, 
annak  ellenére,  hogy  nem  újságíró.  Elmondja,  hogy  a  főtérrel  kapcsolatban  a  sitt  elvitelét 
mindenképpen fontosnak tartja, viszont a továbblépéshez az szükségeltetik, hogy az MVH adjon 
nekik egy határozatot, mivel pályázatnál az ÁFA visszaigénylés problémássá vált. A Sportkör úgy 
gondolta, hogy amikor benyújtották a pályázatot és az adószám módosítás betétlapot beküldték az 
MVH-hoz, hogy ezt figyelembe vette, és ÁFA visszaigénylőként regisztrálta a sportkörüket, ami 
annyit jelent, hogy bruttó támogatott lesz a beruházás. Sajnálattal kellett tapasztalni, amikor az első 
elszámolást leadták, és azért kellett kapkodni, mert az elszámoláshoz kapcsolódó „ablakot” ehhez a 
projekthez utoljára nyitották meg a 9 hónapos elszámolási időintervallumban. Ha abba az ablakba 
nem adtak volna le legalább egy építési elemmel kapcsolatos elszámolást, akkor elvették volna a 
támogatást. Ezt a rendeletet menet közben hozták ki. Az alaprendelet azt mondja, hogy a támogatási 
levéltől  két  éven  belül  kell  elszámolni.   Háromnegyed  év  után  kiküldték,  hogy kilenc  hónapig 
valamit le kell igazolni. Nézték a naptárat és az február közepére esett volna, ezért  gyorsan kellett 
lépni, beküldték az anyagokat. Visszaírták, hogy mivel ők még 2-es adószámmal vannak benne a 
rendszerben, az ÁFA támogatást ne kérjék.  Ők jelentették, hogy több mint két éve az APEH-nél is 
hivatalosan 1-es ÁFA kóddal rendelkeznek.  Az elnök úrral beküldték az MVH-hoz a méltányossági 
kérelmet, és most van intézés alatt, addig nem fog semmi történni. Az jogos kérés, hogy addig a 
csatateret  szüntessék meg. Mindaddig várni kell  az építési  beruházással,  míg nem jön vissza az 
MVH-tól  a  levél.  Közli,  hogy  a  Polgármesteri  Hivatalnak  is  van  egy  ilyen  beruházása,  az 
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akadálymentesítés, és ha a beszerzési anyagokat fogják készíteni, jó lesz egyben nekifogni, mert 
hasonló a két pályázat kiírása.       
 
Tusor László képviselő közli, hogy ő kifejezetten a sitt elszállításáról beszélt, ami nem a fénypontja 
a  falu  közepének.  A sporttal  kapcsolatosan  nem tudja  elfogadni,  mert  ahhoz nem kellett  volna 
újságírónak lenni, hogy valaki két sorban leírja, reklámozza a valkói csapatot. Mik lesznek a tavaszi 
fordulók,  hogy  áll  a  csapat,   hajrá  Valkó,  mindenkit  szeretettel  várnak.   Egy  pár  sort  a 
környezetvédelemről is illett  volna megjelentetni az újságba, ugyanis már nagyon nagy mértékű 
Valkón a szemetelés. Ő szeretett volna minden hónapban fogadóórát tartani a képviselők részéről. 
Véleménye  szerint  ez  nem  olyan  kérés,  ami  az  újság  egyik  sarkában  nem  megjelentethető. 
Megkérdezi,  hogy  hogyan  ítélik  meg  a  helyi  lopásokat,  mert  már  nagyon  nagy  tételben  kezd 
elterjedni  a  vas-  és  egyéb  lopás.  Megkérdezi  továbbá,  van-e  arra  reális  esély,  hogy  azt 
megakadályozzák, a rendőrség milyen lépéseket tesz annak érdekében. Első lépcsőben azokat az 
autókat ki kellene vonni forgalomból, aminek nincs rendszáma, forgalmi engedélye, mert ha ezek a 
dolgok  meg  lennének  lépve,  kevesebb  lenne  a  probléma.  Elmondja,  hogy  nemcsak  valkóiak, 
dányiak is vannak a területükön. 

Sziráki Szilárd polgármester annyit tesz hozzá, van egy olyan része, ami publikus és elmondhatja, 
és van olyan,  amit nem. Közli,  ami elindult,  ő is  hallott  róla,  saját  maga is  tapasztalta,   és  fog 
kapcsolódni a temető rendelethez is, mert onnét nem napközben viszik ki a dolgokat, hanem nagy 
valószínűséggel  este,  akkor  viszont  nincs  bezárva  a  temető.  Az  nemcsak  a  vaslopásra  vagy 
fémtolvajlásra igaz, hanem a kutyára is. Úgy gondolja, hogy ha valaminek van gazdája,  és van rajta 
kilincs, be is szokták zárni. Véleménye szerint innét indul az alapvető probléma. Már két hete ő is 
folyamatosan  jelenti  be,  amit  hall,  azt  az  ügyet  is,  amiről  beszélgettek.   Szeretné,  ha  végig 
gondolnák a képviselők is, ezt be kellene jelenteni a rendőrségnek, hogy minél nagyobb ügyszám 
legyen, másrészt pedig folyamatosan telefonált nekik, hogy ilyen jellegű problémák adódtak.  Már a 
szombat  esti  napon  két rendőr,  két  polgárőr  fölvonult  és állítgatták az autósokat  a belterületen 
mindenhol egy hálóakció keretében. Gyalogosan is mentek, és egyre több ilyen akció lesz. Ezt az ők 
helyi KMB-sük Szilvási János szervezte. Úgy gondolja, hogy nem elég egy ilyen alkalom, de előtte 
szintén  polgárőrökkel  karöltve  vastolvajokat  fogtak  a  Petőfi  utca  végén.  Az  ügy  elindult  és 
felgöngyölítés alatt  van.  Elmondja,  hogy a másik oldalon is  van már eredmény. Közli,  hogy ez 
mindenképpen rendőrségi ügy, ezt nem fogja tudni a polgárőr, a polgármester, az önkormányzat 
elintézni.  Ehhez  mindenképpen  kell  egy rendőri  jelenlét,  illetve  azoknak  a  jogszabályoknak  az 
alkalmazása, amire lehetőségük van. A saját maguk eszközeivel ők is be fognak segíteni. Megemlíti 
többen jelezték már, hogy jönnek, itt lesznek és nem történt semmi. Gondol itt a polgárőrségben 
való  részvételre.  Közli,  megnézte  a  négy  település  statisztikáját,  Dányon  van  a  legtöbb 
szabálysértés, illetve bűncselekmény, a második Zsámbok, harmadik Vácszentlászló, és a negyedik 
Valkó. Amit elkezdtek a polgárőrökkel, szemmel láthatólag eredménye van. Ezt a negyven esetet is 
soknak tartja, de Dányban, ahol ott van a rendőrőrs, közel 150, és a kettő között óriási különbség 
van.  Lehet ebben a témában együtt gondolkodni, de most már tevőlegesen is össze kell fogni. A 
rendőrség  részéről  a  Molnár  Miklós   maximálisan  partner,  hiszen  ezeknek  az  akcióknak  a 
szervezésében részt  vesz.  A vaslopás ügyében más társhatóságokat is  bevontak.  Ő is kíváncsian 
várja, hogy mi lesz a vége.  Az önkormányzat részéről bármire nyitottak. A polgárőrség részéről 92 
%  fölötti  az  esti  jelenlét  és  hozzáfűzi,  hogy  a  környéken  sehol  nincs  ilyen.  Próbálják  őket 
feltechnikázni, minél több üzemanyagot biztosítani, de kell még ember, hiszen nem lehet mindig azt 
a 4-5 embert beosztani. Elmondja, ha itt lesz a kapitányúr, fel lehet dobni neki ezeket a témákat. 

Szira József képviselő vállalja a felelősséget, valóban mulasztás történt. Ő nap, mint nap szembesül 
ezekkel a dolgokkal. A következőkben igyekeznek jobban figyelni erre.  Megjegyzi, Bagon elég 
gyakran kint van a készenléti rendőrség. A polgármesternek fel kellene venni a kapcsolatot ebben az 
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ügyben,  nem  tudja,  hogy  ennek  van-e  anyagi  vonzata  vagy  kell-e  hozzá  képviselő-testületi 
határozat. Tudják, hogy van a településen kábítószer fogyasztás,  ne várják meg, míg újabb tragédia 
lesz a községben. 

Tusor László képviselő közli, hogy ezeket a kérdéseket neki is feltették, nem ő maga fogalmazta 
meg. Ő sem arra gondolt, hogyha ellopnak valamit az önkormányzat keresse meg, hanem arra, hogy 
a bűnözői gárdával szemben jobban lépjenek fel. Elhiszi, hogy Valkó statisztikája a legjobb a négy 
község közül, de ne várják meg, hogy a legrosszabb legyen. 

Bogács  Attila  képviselő  megkérdezi,  hogy  aki  a  Szabadság  útra  költözött  és  vasátvétellel 
foglalkozik, nem lehetne azt megszüntetni. Már kis gyerekek is hordják oda a vasat. Látta már azt is, 
hogy levágják az erdőből a kerítést és azt hozzák ide.

Tusor László képviselő elmondja, tudni kell, hogy egyre nehezebb a megélhetés.

Sziráki  Szilárd polgármester  megkérdezi,  hogy  van-e  hozzászólás,  kérdés,  amennyiben  nincs 
mindenkinek megköszöni a mai munkát és az ülést bezárja.   

Kmf.

Sziráki Szilárd  dr. Filipsz Andrea
  polgármester          jegyző

Jegyzőkönyv hitelesítő:

Tusor László        Bogács Attila József
    képviselő                  képviselő
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